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Geachte voorzitter/leden,

ln 2009 is de start van de Vuelta in Drenthe een groot succes gebleken. Vanuit dit
succes is door uw staten, met maatschappelijk breed draagvlak, aangegeven dit eve-
nement in de toekomst weer naar Drenthe te willen halen.

Er zijn na afronding destijds meerdere effecten herleid. Wij noemen de drie belangrijk-
ste.
- Onderzoek na afloop van de Vuelta 2009 in opdracht van de provincie Drenthe

heeft aangetoond dat:
- de economische spin-off van dit evenement € 5,3 miljoen is geweest.

De investering van de provincie Drenthe was destijds € 0,67 miljoen;
- de Drentse bevolking zeer tevreden was met de organisatie van dit evene-

ment en het een goed idee zou vinden als dit in de toekomst weer georgani-

seerd zou worden.
- Het evenement heeft het imago van Drenthe positief beTnvloed.
- Drenthe doet expertise op om in het kader van het Olympisch Plan 2028 grote

evenementen, speciaal voor de wielersport, te kunnen organiseren (opbouwen

trackrecord).

ln januari 2011 hebben wij u geïnformeerd over het besluit een haalbaarheidsonder-
zoek naar de start van de Vuelta in Noord Nederland in 2015 uit te laten voeren. Dit
onderzoek wordt uitgevoerd door de Stichting "La Vuelta Holanda 2015" onder leiding
van de heer Jos Vaessen. Als bijlage is een tussenrapportage gevoegd zoals in op-
drachtverstrekking is afgesproken.
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Daarnaast brengen wij u op de hoogte van onderstaande ontwikkelingen.
Er zijn meerdere gesprekken gevoerd met onder meer de gemeente Emmen, de ge-
meente Groningen en de provincie Fryslân. Deze partijen hebben positief gereageerd
over participatie in de start van de Vuelta in 2015. lnmiddels is er ook interesse ge-
toond vanuit andere overheden in Nederland, zoals de gemeenten Utrecht en Breda.

ln 2011 is de Stichting "La Vuelta Holanda 2015" opgericht met een Raad van
Toezicht en een Raad van Advies. De commissaris van de Koningin heeft zitting in de
Raad van Advies.

Waarschijnlijk wordt de eventuele start van de Vuelta in 2015 op de evenementen-
kalender van NOC-NSF geplaatst. Binnenkort wordt het definitieve besluit verwacht.

Unipublic, de organisator van de Vuelta heeft, zoals voor hen gebruikelijk is in dit soort
trajecten, een bezoek afgelegd op 10 en 1 1 april jl. zij zijn nog steeds enthousiast
over een eventuele start van de Vuelta in Noord-Nederland. Wij hebben de organisatie
duidelijk uitgelegd dat de tijden veranderd zijn en dat het niet vanzelfsprekend is dat
overheidsgeld beschikbaar gesteld wordt om een dergelijk evenement te organiseren.
Helder is dat de besluitvorming voor de organisatie van het evenement nog niet afge-
rond is. De verwachtingen hebben wij in die zin wat getemperd.

Eind 2012 wordt de definitieve rapportage opgeleverd. Hierover zullen wij u informe-
ren. ln het eerste kwartaal van 2013 vindt door u besluitvorming plaats of de provincie
Drenthe mee gaat doen in de organisatie van het evenement in 2015.

Wij bieden u de mogelijkheid om nader geïnformeerd te worden door de heer Vaessen
zelf. Hij is bereid u tussentijds een mondelinge toelichting te geven. lndien u hier ge-
bruik van wilt maken kan dat via de Statengriffie gearrangeerd worden.

Hoogachtend

gedeputeerde staten van Drenthe,

secretaris voprzittel

Bijlage(n):

coll.



Tussenrapportage 20ll
Acquisitie Onderzoek La Vuelta 2015

Rapportage besproken en accoord bevonden door de R¿ad van Toezicht in vergadering
d.d. I december 2011.

Op 19 april2011 is aan de heer J.P. Vaessen de opdracht: "acquisitieonderzoekVuelta2015"
bevestigd per brief.
Zie de bijlage: brief d.d. 19 april 2011 van de Provincie Drenthe aan de heer J.P. Vaessen

1. Algemeen

a. Naast Jos Vaessen, werken mee aan dit onderzoek Aukje Boomsma (secretariaat) en
Theo Verdegem (financiën).

b. De Stichting La Vuelta Holanda 2015 is opgericht, de statuten zijn verleden op 8 september
2011 door @notaris te Bunnik. Het registratienummer van de Kamer van Koophandel is per
13 september jl. 53528549. Het rekeningnummer bij de Rabobank is 1526.39.012.
Het BTW nuÍrmer is: 85091463801.
Zie de bijlage: Statuten en registratie Kamer van Koophandel

c. Als onderkomen is na overleg met de provincie en Sport Drenthe overeengekomen gebruik te
maken van de accommodatie van Sport Drenthe in Hoogeveen.
Zie de bijlage: Huisvesting bureau Vuelta 2015

d. Ten aanzien van de commerciële activiteiten zijn uitvoerig discussies gevoerd met House of
Sports uit Oudekerk aan de Amstel. Dit bedrijf is marktleider op het gebied van
sportsponsoring en biedt ondersteuning in de organisatie van grootschalige evenementen.
House of Sports was ook betrokken bij La Vuelta Drenthe Holanda in 2009. House of Sports
heeft een concept Plan van Aanpak, visie en werkwijze gemaakt. Zie de bijlage: concept Plan
van Aanpak, visie en werkwijze. De gesprekken met House of Sports zijn steeds zondr
verplichtingen gevoerd.

Besprekingen gevoerd over conì.municatie uitingen met Giant Productions. De website "La
Vuelta Holanda 2015" (www.vueltaholanda20l5.com) is vanaf medio december 2011 actief.
Deze website wordt bijgehouden door Fred Lubbers þerschef van de Vuelta in Nederland in
200e).

f. Er is in 2011 geregeld overleg met de Provincie Drenthe geweest:

-met de Commissaris van de Koningin, de heer Tichelaar, op 15 maart,IS apnl en29
september
-met de gedeputeerde, de heer Van der Tuuk, op 28 maart, 18 april en 13 oktober
-met de projectleider binnen de Provincie, de heer Voogd op 15 maart, 30 juni, 12 juli en
13 oktober.

2. Overleg Unipublic Madrid

- Tijdstip en omvang van het evenement Qaar,maand en aantal dagen etappes)
- Financiële voorwaarden (verwerving) en economische rechten (sponsoring)
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a' Op 9 en 10 maart 2011 is uitvoerig overleg geweest te Madrid met Unipublic (Spaanse
organisator van La Vuelta)
De Vuelta in Nederland dient plaats te hebben eind augustus 2015:
Zaterdag 22 augustus 2015: de Start en eerste etappe
Zondag 23 augustus 2015: de tweede etappe
Maandag 24 augustus 2015: de derde etappe
Dinsdag 25 augustus 2015: de vierde etappe

b. De verwervingskosten voor 2015 bedragen € 2.500.000,:
Deze kosten worden door de overheden gedragen, de volgende verdeling wordt uitgewerkt:
Provincies 1.000.000,: tot 1.100.000,:
Start- en finishplaatsen (4 etappes) 1.400.000,: tot 1.500.000,:

c. Commerciële voorwaarden en sponsom¡imten Unipublic 60/o enstichting La Vuelta Holanda
2015 40yo, dit zijî dezelfde afspraken als in 2009.
Zie de bíjlage: verslag bespreking Unipublic 9 en 10 maari20ll.

3. Overleg met UCI en ASO

- Toewijzing A-status voor het evenement in Nederland

a. Dit is een omissie in de verstrekte opdracht; de UCI en ASO beslissen hier niet over.
b. De ASO is in principe akkoord met de start van La Vuelta 2015 in Nederland/Drenthe.
c' De UCI plaatst het evenement op verzoek van Unipublic op de Írternationale Wielerkalender;

dit is geen activiteit van de Stichting La Vuelta Holanda 2015.
d. De A-status is een predikaat dat door de Minister wordt verleend, zo ook in 2009. E.e.a. wordt

nader toegelicht bij het Onderwerp "Overleg met overheden: Rijk".

4. Overleg met overheden

Rijk:

- Subsidiemogelijkheden voor het evenement zelf
- Subsidiemogelijkheden voor maatschappelijke projecten tijdens "La Vuelta Holanda 2Ol5-

Op 25 mei en 6 juli is overleg gevoerd met het ministerie van VIVS, Directie Sport.
Op advies van de Directie Sport zijn bij de minister aangewaagd:
- de A-status voor La Vuelta 2015 in Nederland
- een subsidiebijdrage voor de voorbereidende werkzaamheden in 2012
Zie de bijlage: brief aan VWS d.d. 19 juli 20II,verzoek A status.

Verder heeft de Directie Sport ons op de hoogte gesteld van het gewijzigde subsidiebeleid
(t.o.v.2009), nl:
a. De minister heeft over het geheel gezien een groter bedrag ter beschikking.
b. De minister wil versnippering tegengaan en kiest voor grote sportevenementen met positieve

uitstraling richting de Olympische Spelen 2028.Het Olympisch Plan2028
"Olympisch Vuur" is maatgevend in deze.

c. De minister heeft aan de NOC/I{SF opdracht gegeven voor het opstellen van een zgn.
"strategische evenementenkalender" t/m201512016 (in 2016 valt in Nederland het besluit om
al dan niet een bid uit te brengen voor de toewijzing van de Olympische Spelen 2028 aan
Nederland).

d. Tevens heeft de minister bep aald dat naast het sportevenement meerdere maatschappelijke
evenementen dienen te worden georganiseerd.
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NB.: de samenwerking met- en huisvesting bij Sport Drenthe komen hier goed van pas.

Op 27 september heeft overleg plaatsgehad met de directie van de organisatie "Olympisch Vuur",
over onze plannen en het verzoek voor plaatsing op de "strategische evenementenkalender".

Op 2 november is overleg geweest met de directeur NOC/I.ISF.
De directeur is verantwoordelijk voor het opstellen van het concept van de strategische
evenementenkalender, uiteindelijk beslist de minister van VIVS.
Het verzoek van de KNWU tot plaatsing van de Vuelta 2015 op de kalender zalin jantnri/februari
2}l2behandeld worden door de NOC/|{SF stuurgroep. Zie de bijlage brief KNWU aan VWS.

5. Overleg met overheden

Provincies:

- Nadrukkelijk onderzoeken of er een noordelijke variant van de start van de Vuelta (Drenthe,
Groningen, Friesland) mogelijk is.

- Afspraken maken over de financiële bijdrage
- Aansluiten bij Noordelijke Olympische beweging

Groningen

Op 6 oktober jl. is er een gesprek geweest met gedeputeerde Sport van de Provincie Groningen.
De conclusie is dat de Provincie Groningen geen interesse in participatie van de Vuelta in 2015
heeft. Dit wordt niet gezien als een activiteit in de noordelijke Olypmische beweging.

Friesland

Op 16 augustus is een uitvoerig overleg geweest met de heer J. Atsma over de Vuelta en Friesland.
Na een informeel gesprek op 2 augustus tijdens de Ronde van Surhuisteryeen met de Commissaris
van de Koningin in Friesland, de heer J. Jorritsma, volgde op 8 november een officieel gesprek
met de heer Jorritsma en de algemeen directeur van de Provincie Friesland. Het gesprek verliep in
een positieve richting met de conclusie dat Friesland zeer geihteresseerd is, maar dan wel ook
volledig geïntegreerd wil zijn in de Vuelta 2015. Vooral het idee van de heer Atsma om de Friese
elfstedenroute te gebruiken als etappe sprak zeer aan. Als financiële bijdrage van de
provincie Friesland is het bedrag van € 300.000,: genoemd.

Met de directie van Sport Drenthe is overleg geweest over de aansluiting bij het Noordelijk
Olympisch Plan. Nader overleg en acties volgen.

6. Overleg met overheden

Gemeenten:

- Keuze onderzoeken voor start/finishplaatsen
- Afspraken maken over financiële bijdrage
- Nagaan organisatorische ondersteuning

T.a.v. de gemeenten is er, op verzoek van de gemeente Emmen, overleg geweest met de
burgemeester C. Bijl en wethouder Sport. Emmen opteert voor de officiële Start van de Vuelta
2015. Dit houdt in dat de ploegenpresentatie en de eerste etappe op zaterdag (een ploegentijdrit) in
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Emmen plaatsvindt. Emmen wil overleg met de provincie Drenthe over de financiële bijdrage van
Emmen als officiële startplaats van de Vuelta 2015.
De overige opties voor start-en finishplaatsen kunnen pas onderzocht worden als de posities van
de provincies duidelijk zijn.

7. Overleg met sponsors/partners

- Nagaan mogelijkheden sponsorwerving en voorwaarden
- Nagaan organisatorische ondersteuning
- Inschatten financiële mogelijkheden
Ziepwtld.

8. Overleg met het Wielerplatform Drenthe 2028

- Nagaan draagvlak
- Nagaan organisatorische ondersteuning

Met de voorzitter van het Wielerplatform Drenthe, de heer H. Strijbosch, is op 5 oktober overleg
geweest. De heer Strijbosch was actief betrokken bij de organisatie van de Vuelta Drenthe :rr-2009
De heer Strijbosch zegde organisatorische ondersteuning toe van het Wielerplatform en de
wielerclubs.
Afgesproken is dat :n'2013 nadere afspraken over de invulling van de ondersteuning gemaakt
worden.

9. Overleg met KLPI)

- Onderzoeken veiligheid routes
- Onderzoeken politiebegeleiding
- In beeld brengen verkeersknooppunten

Met de commandant van de motorbrigade van de KLPD en twee van haar medewerkers is op 12
december 201 1 overleg geweest. Ook bij de politie (zoals bekend) zijn er grote wijzigingen aan de
orde. KLPD Driebergen zegt volledige ondersteuning en medewerking toe voor de Vuelta, gezien
hun positieve ewaringen in 2009 maar wijst erop dat hiervoor overleg dient plaats te vinden vanuit
de organisatie met het ministerie van Veiligheid en Justitie. Afgesproken is dat dit in
j anuarVfebru an zal gebeuren.

December 2011
J.P. Vaessen
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